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Årsmöte 
Närvarande enligt särskild närvarolista. 

§ 1. Årsmötet öppnades och befanns ha varit behörigen utlyst. Till mötesordförande 
valdes Hans Borg, till sekreterare Arne Knochenhauer och till justeringsmän Erik 
Karlsson och Ingvar Göthe. Utsänt förslag till dagordning godkändes.  

§ 2.    Ordföranden inledde med en resumé över den storartade insats som många 
medlemmar bidrog med när en trasig vattenpump kunde åtgärdas under årets lång-
fredag. Styrelsens verksamhetsberättelse för föreningens 30:e verksamhetsår presen-
terades, godkändes och lades till handlingarna. Därefter föredrogs resultat- och ba-
lansräkningarna. Resultatet för 2019 var ett överskott på 12 tkr. Likvida tillgångar är 
403 tkr varav 364 är reserverade för värdeminskningsfonden. 

Revisionsberättelsen föredrogs. Revisorerna rekommenderade ansvarsfrihet. Årsmö-
tet beslöt om ansvarsfrihet för styrelsen för 2019 och att balansräkningen fastställs. 

§ 3. Förrättades följande val: 

ordförande på två år  Ulrik Algulin    nyval 
styrelseledamot på två år Bo Wikström     omval 
styrelseledamot på ett år Lars-Erik Eriksson nyval 
suppleant på ett år  Maths Liljenroth omval 

Omvaldes Kent Thornberg och Christian Erhardt till revisorer med Ingvar Göthe som 
suppleant, alla på ett år. 

Beslöts att Ulrik Algulin samt den som vid styrelsens konstituering utses till kassör 
var för sig är firmatecknare. 

§ 4. Informerades om anläggningens funktion och skötsel under 2019. Löpande 
tillsyn och åtgärder har gjorts i enlighet med kontrollprogrammet, främst kvartalsvis 
rengöring av avloppspumpstationen och kontroll av trekammarbrunn. Ordinarie 
provtagning (vart tredje år) har senast gjorts 2017 i markbädden. Miljökontoret gjor-
de inspektion i augusti, inga avvikelser eller krav på åtgärder kom fram. Anlägg-
ningen befanns vara i godtagbart skick. Det latenta kravet på fosforreduktion finns i 
bakgrunden men inga konkreta åtgärder nämns. 
Årlig miljörapport för 2019 har lämnats till kommunen.. 

§ 5. Listan över planerade åtgärder för 2019 gicks igenom. Ej avslutade punkter 
överfördes till lista för 2020.  

För 2020 beslutades följande åtgärdslista.  
• Provtagning och -inlämning av avloppsvatten enligt treårsschema 
• En tidigare utbytt dränkbar pump lämnas in för renover 
• Årlig kontroll görs av hydropressens mottryck samt från/tillslagsvärden  
• Fortlöpande uppdatering av markeringsstolpar och lägesskyltar samt fotodoku-

mentation av lägen för nya installationer 
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• Slamtömning ska hädanefter ske var 12:e månad med början september 2020. 
• Löpande tillsyn och rengöring samt kontroll av larmfunktion 
• Löpande tillsyn av pumpstationen på NOV-området görs av Göthe/Lundin 
• Redan inköpta nya vippor till den större pumpstationen monteras under somma-

ren samtidigt som förslag till ny teknik utan rörliga delar tas fram under hösten. 

Påpekades brister i dokumentation av elsystem och apparater och föreslogs uppdate-
ring av samtliga elskåp samt att backuputrustning ska finnas för vitala delar av an-
läggningen. Uppdrogs åt styrelsen att utse grupp med ansvar för detta. 

§ 6. Beslöts att föreslå stadgeändring med innebörd att VA-sektionens årsmöte fr o 
m 2021 hålls i anslutning till samfällighetsföreningens och vägsamfällighetens års-
möten i juni. Denna ändring är anmäld inför samfällighetsföreningens årsmöte och 
kan beslutas vid detta. 

§ 7. Fastställdes årsavgiften för 2020 till oförändrat 2 500 kr varav 1 700 kr avser 
drift och 800 kr fondering för avskrivning på inventarier. 

§ 8. Fastställdes anslutningskostnaden för en ny medlem under 2020 till 44.810 kr. 

§ 9. En ny analys av dricksvattnets kemiska innehåll, föregående utförd 2014, visar 
i stort sett oförändrade värden, dock med undantag för mangan som överstiger den 
rekommenderade halten. Möjlighet finns att med olika lösningar sänka halten genom 
filtrering men behovet och ambitionsnivån behöver studeras närmare. Mötet uppdrog 
åt styrelsen och återkomma med en bedömning snarast.  

§ 10. Ordföranden förklarade årsmötet avslutat och avtackade de avgående ledamö-
terna Anders Larsson och Arne Knochenhauer för deras insatser vid anläggningens 
tillkomst och över 30 års arbete i styrelsen. 

Vid protokollet  Mötesordförande  

.........……...........  ………………… 
Arne Knochenhauer  Hans Borg 

Justeras 

.........……...........  ………………… 
Erik Karlsson  Ingvar Göthe 


